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Toelichtende nota & vragen 
 
 

Uit het bestuursakkoord, punt 243. Mechelen-Noord is een van de dichtstbevolkte stadsdelen. Daarom behouden we de sportsite 

op Racing Mechelen. We staan open voor elke constructieve oplossing op deze plek, eventueel met bundeling van andere 

sportactiviteiten. De club en de Vlaamse overheid zijn onze eerste partners bij mogelijke toekomstige ontwikkelingen en 

mogelijke versterkingen van Racing Mechelen. 

 

 

Op 04/05 ll. vroeg ik het stadsbestuur wat er desbetreffend tot op heden ondernomen 
is in dit dossier en wat er de stand van zaken van was, vraag die tot op heden nog 

geen antwoord opleverde. 
 

Nochtans verneem ik dat er gisteren, bij de kampioenenviering van Racing Mechelen, 
publiekelijk uitspraken over werden gedaan door de sterke man en geldschieter van 

de ploeg, in aanwezigheid van diverse schepenen. Vandaag, zondag 15/05, werd er 

op de sociale media-kanalen van de club gretig over gecommuniceerd, tot één en 
ander….’s avonds offline werd gehaald !!! 

 
Waarom weten derden blijkbaar meer dan een geïnteresseerd gemeenteraadslid dat 

informeert naar een stand van zaken, lange tijd hierover niets hoort en op zijn honger 
blijft?  Kadert dit in de politiek van transparantie en openheid die dit stadsbestuur 

beweert te voeren?  Heeft men te snel en voor zijn beurt gecommuniceerd? 
 

 
       Marc HENDRICKX (N-VA) 

        -gemeenteraadslid- 
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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